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 KAJO asiakascase 

”Siirtotyö varmasti tasoitti kohdallani tietä” 

Työskentelin palkkatuella yhdistystyössä, mikä oli parin vuoden työttömyyden jälkeen hyvä juttu. 

Työsuhteeni loppupuolella kävin KAJO-keskuksen työntekijän juttusilla, mitä minulle suositteli oman 

hankkeeni työhönvalmentaja. Ja minun kohdallahan se oli sillä lailla selkeää, että tiesin mitä halusin. 

Halusin päivittäistavarakauppaan töihin, ja halusin hyödyntää siirtotyömahdollisuuden. Jotenkin vain en 

saanut itse etsittyä sitä paikkaa, siksi oli hyvä miettiä asioita toisen kanssa. Ja oli hyvä, että sieltä 

hankkeesta ensin kyselivät paikkoja, ja kertoivat tuosta siirtotyöstä työnantajalle. En ole ujo, otan kyllä 

tarvittaessa työnantajaan yhteyttä, mutta sellainen hakuammunta ja itsensä markkinointi tuntuu vähän 

vaikealle. 

Muutamia viikkoja siinä meni. Sitten tuli tieto, että kahteen kauppaliikkeeseen voisi olla mahdollista päästä 

siirtotyöhön. Toinen oli iso market, toinen isohko ruokakauppa. Loppujen lopuksi en käynyt haastattelussa 

kuin tuossa isossa marketissa, sillä ajattelin, että siellä jatkotyöllistymismahdollisuudet ovat paremmat. Pari 

viikkoa haastattelusta aloitin kahden kuukauden siirtojakson, jonka jälkeen sain talosta työtä myyjänä. 

En usko, että olisin välttämättä päässyt suoralla rekrytoinnilla tuonne töihin. Siirtotyö varmasti tasoitti 

kohdallani tietä, ja oli hyvä, että sain sen hakemiseen apua niin omasta hankkeesta kuin KAJOsta. Paras 

juttu oli tietysti se, että siirron jälkeen pääsin heti kesälomansijaiseksi ja sillä tiellä olen yhä. Töitä tuntuisi 

jatkossakin riittävän. 

Miten tässä osaisi muita neuvoa? Kannattaa hyödyntää kaikki mahdolliset reitit. Minunkin jälkeen tuonne 

kauppaan on uusia tullut ja varmaan kaikki jonkun harjoittelujakson kautta. 

 


